

*** Version française ci-dessous ***

Transdisciplinary Collaboration through the Prism of Urban Sustainable Development

Call for abstracts

The "Closing the Loop: Enhancing Interdisciplinarity in Teaching and learning ([CLEAR](#))" project is aligned with the goal of the associated COST Action "Interdisciplinary in Research Programming and Funding Cycles" (INTREPID), that raises three challenges by querying inter- and trans-disciplinary in urban sustainable development. To share and exchange results of the project between academics and non-academics, a workshop is organized:

"Transdisciplinary Collaboration through the Prism of Urban Sustainable Development"

It will take place on **20-21 June 2019** at the [Domaine de Penthes](#) in Geneva. The Workshop will be held in French and English, no translation will be provided.

If you wish to attend and participate in the blitz presentation sessions (short and interactive presentation), you can send us **a short abstract of your contribution (300 words) by Friday 26 april 2019**.

In order to stimulate interactivity between academic and non-academic participants, we encourage you to submit collaborative inter- and trans-disciplinary presentation proposals.

In collaboration with Quae Publishing, we intend to publish an edited volume including both the results of the research project and the workshop proceedings. This edited volume, tentatively titled *Transdisciplinary Collaboration through the Prism of Urban Sustainable Development*, will offer new perspectives on the legitimacy challenges emerging from the dialogue between academic and non-academic experts.

If you would like to contribute to this edited volume, you will be asked to submit **a longer and more detailed abstract (between 800 and 1'000 words, with a bibliography) by Friday 31 May 2019**.

On Friday afternoon (21 June 2019), the selected contributors to this volume will be invited to participate in a preparatory meeting.

For more information, please visit our [webpage](#) or contact Dr. Pauline Plagnat (Pauline.Plagnat@unige.ch) or Miss Elodie Charrière (Elodie.Charriere@unige.ch)

*** English version above ***

La collaboration transdisciplinaire au prisme du développement urbain durable

Appel à Communications

Le projet "Closing the Loop: Enhancing Interdisciplinarity in teaching and learning (CLEAR)" s'inscrit dans le cadre d'un projet de recherche lié à l'action COST (Projet "Interdisciplinary in research programming and funding cycles" pour le Réseau de Coopération Européenne en Science et Technologie) qui soulève 3 défis questionnant les pratiques inter et transdisciplinaires dans le domaine du développement urbain. Afin de partager et d'échanger entre académiques et non académiques autour des résultats de sa recherche, est organisé un colloque international :

"La collaboration transdisciplinaire au prisme du développement urbain durable"

Il se déroulera les **20 et 21 juin 2019** au [Domaine de Penthes](#) à Genève.

Nous vous invitons à proposer des contributions lors des sessions organisées en *blitz présentations* (présentations courtes et interactives). En ce sens, nous encourageons vivement les communications en collaboration inter ou transdisciplinaires afin de favoriser l'interactivité entre les participant-e-s – académiques et non-académiques – lors du colloque. Si vous souhaitez participer à ce colloque, vous pouvez nous envoyer **un résumé court (300 mots) de votre présentation d'ici le 26 avril 2019**.

Nous avons également le projet de publier en collaboration avec les éditions Quae les résultats de la recherche ainsi que du colloque sous forme d'ouvrage collectif, provisoirement intitulé *La collaboration transdisciplinaire au prisme du développement urbain durable*, construit autour des enjeux de légitimité face à la transversalité et aux collaborations induites par le dialogue des métiers entre chercheurs et praticiens ou inter-professionnels.

Si vous souhaitez participer à la publication de cet ouvrage collectif, un **résumé long de votre contribution (entre 800 et 1'000 mots, accompagné d'une bibliographie) vous sera demandé pour le vendredi 31 mai 2019**.

Les contributeurs à l'ouvrage seront invités à un atelier de discussion et de planification de l'ouvrage le vendredi après-midi 21 juin.

Les langues de travail du workshop seront le français et l'anglais mais aucune traduction ne sera fournie.

Pour plus d'informations, visitez notre [page internet](#) ou contactez le Dr. Pauline Plagnat (Pauline.Plagnat@unige.ch) ou Mme Elodie Charrière (Elodie.Charriere@unige.ch)